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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het bericht: «Onrust in tbs-kliniek» (ingezonden 10 juni 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Onrust in tbs-kliniek»?1 

Vraag 2
Klopt het dat het beveiligingspersoneel wordt gehalveerd en nachtdiensten 
met minder mensen worden gedraaid en daardoor de veiligheid niet meer 
gewaarborgd kan worden? 

Vraag 3
Zo ja, is de kans op eventuele ontsnappingen of onttrekkingen hierdoor 
groter? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Het personeel spreekt van vele geweldsincidenten, maar in hoeverre zijn het 
dan nog incidenten? 

Vraag 5
Welke maatregelen gaat u nemen om deze onveilige situatie te stoppen en 
ervoor te zorgen dat zowel het personeel als de samenleving zo goed 
mogelijk beschermd worden?

1 Telegraaf, 9 juni 2015
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